

DATO: 2024-04-24 kl. 15.15
STED: Fælleshuset

DELTAGERE:
Bloklands afdelingsbestyrelse:

Qasir Mirza		qasir@blokland.dk
Peter Gliner		Peter.Gliner@outlook.dk
Umrans Arserim		
Carlo Thyen		
Astrid B. Hansen	VA's bestyrelsesmedlem	astrid.hansen@outlook.dk
Thomas Nygaard Kofod	BO-VEST ejendomsleder	csc@bo-vest.dk
Berit Djarling	BO-VEST beboerkoordi.	bdg@bo-vest.dk
Ingrid Branner	BO-VEST boligsocial medarb.	inb@bo-vest.dk
Stine Lintrup	BO-VEST kommunikation	stl@bo-vest.dk
Mick Ammentorp (ref.)	JJW sagsarkitekt	mam@jjw.dk
Line Leisner	BO-VEST projektassistent	lle@bo-vest.dk
Morten Hylleberg (ref.)	BO-VEST projektleder	mhy@bo-vest.dk

AFBUD: -

KOPI TIL: -

NÆSTE MØDE:
2024-04-24, kl. 15.15

BILAG UDSENDT: -

UDLEVERET/PRÆSENTERET TIL MØDET: -

BILAG VEDLAGT MØDEREFERAT: -

BST 35.00 / DAGSORDEN

Dagsorden:

1. Godkendelse af dagsorden
2. Godkendelse af referat fra sidste møde
3. Tidsplan
4. Køkken – status på udbud af hårde hvidevarer
5. Vinduer – gennemgang af typer
6. Spørgsmål fra Peter G
7. Eventuelt
8. Næste møde

BST 35.01 / GODKENDELSE AF DAGSORDEN

Godkendt.

BST 35.02 / GODKENDELSE AF REFERAT FRA SENESTE MØDE

Godkendt.

BST 35.03 / TIDSPLAN

Produktionsdirektør Michael Jensen, produktionschef Oliver Ree Deleuran fra NCC og byggeleder Claus Bruun Kofoed fra JJW deltog i mødet og redegjorde for de væsentligste årsager til forsinkelserne.

BST 35.04 / KØKKEN – status på udbud af hårde hvidevarer

Det bliver Bolind som leverer hårde hvidevarer til blok A, B og C og HTH som skal levere til blok F.

BST 35.05 / VINDUER – gennemgang af typer

Det er muligt at pudse alle vinduer indefra. På de fleste vinduer er der monteret pudsebeslag. Dog vil 8 vinduer i gavle kræve udvendig rengøring af vinduespudser.

BST 35.06 / Spørgsmål fra Peter G

Peter har fremsendt følgende spørgsmål inden mødet:

Kælder i Blok B ved retur fra genhusning?

Har jeg forstået det rigtig at der ikke er kældre klar ved hjemflyt af Blok B nr. 76-80, disses kældre ligger jo under Blok B nr. 84-90, som først skal hjem december 2024?

Svar: Planlægningen af dette foregår på Ejendomskontoret. Hvis de blivende depotrum ikke er klar ved hjemflytning, vil der blive tilbudt midlertidige depotrum.

Trappe/rampe ved gennemskæring i Blok C?

Det er ikke hensigtsmæssigt at beboere skal op over trappe/rampe for at komme til deres lejemål, det skal være beboerne der skal tages hensyn til og ikke trafikken gennem Blokland.

Svar: sagen er undersøgt. Der foretages nogle justeringer, så beboerne slipper mest muligt for at skulle op over en rampe.

Affaldscontainere?

Er der afsat plads til de eksisterende affaldscontainere i parkeringsområdet, de containere der til daglig, inden renoveringen, blev brugt til storskrald?

Svar: Thomas redegjorde for den kommende placering af containere til storskrald.

Afstand fra rude til rullegardin?

Der hvor jeg er genhuset nu, VA4Nord, må rullegardiner ikke monteres helt op af ruderne, gælder det samme i Blokland?

Svar: Det må antages, at det kommer til at det samme kommer til at gælde i Blokland. Det bliver i givet fald nævnt i husordenen.

BST 35.07 / EVENTUELT

-

BST 35.08 / NÆSTE MØDE

6. juni 2024, kl. 15.15
